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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 06. 10.2023 

Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 

de videoconferinţă, începând cu orele 10:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti; 

- Domnul Platon Sabin - Directorul Executiv a l Direcţiei Juridice, conform Notei 

nr. 17541 8/22.09.2023 însoţită de cererea nr. 1754 12/22.09.2023 a doamnei Niţă Elena, 

Secretar General al Sectorului 2, de efectuare a concediului de odihnă în perioada 02-

06.10.2023; 
- Doamna consilier local Predescu Matei- Petre - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrări lor şedinţe i , domnul Platon Sabin - Directorul Executiv a l 

Direcţiei Juridice, face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost 

prezenţi 26 de consilieri locali. Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu a fost 

absent. Convocarea membrilor Consi liului Local al Sectorului 2 a l Municipiului 

Bucureşti s-a făcut în scri s, conform prevederilor art. 134, a lin. ( 1), lit. „a" din O.U.G 

nr.57/2019, privind Codul administrativ cu modificări l e ş i completările ulterioare, 

invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi procedura ele desfăşurare on-line a acesteia. 

Dispoziţia Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 2043/ 02 .10.2023 , precum ş i 

amendamentul nr.4 72 1 / 06.10.2023 au fost aduse la cunoştinţa publică prin afişare la 

aviz ierul Primărie i Sectorului 2 clin str. Chiristig iilor nr. 11 - 13 I site-ul instituţiei , în 

termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/20 19 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

1 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş1 a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local „AMENAJARE 
PARC MOROENI, Sector 2, Bucureşti"; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

2 Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consi liul General al Municipiului 
Bucureşti de emitere a unei hotărâri pentru aprobarea declanşării procedurii de 
expropriere pentru imobilul proprietate privată situat pe amplasamentul lucrărilor 

de utilitate publică având ca scop amenajarea de noi spaţii verzi publice cu acces 
nelimitat - „Amenajare Parc Moroeni" - în vederea asigurării creşterii calităţii 

factorilor de mediu ş 1 a stării de sănătate a populaţi e i în cadrul unităţii 

administrativ teritoriale a Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Domnul Platon Sabin - Director Executiv, Direcţia Juridică: Vom efectua prezenţa 

prin apel nominal: Domnul Anghel Florin, Badea Anda-Simona, Calotă Constantin 

Emilian, Catone Magdalena-Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin Mihai, Costache 

Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Feraru Cosmin, 

Georgescu Daniela, Iliescu Constantin-Cristinei, Iordache Florina Isabela, Lăzăroiu 

Ioana-Geta, Matei Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claud iu, Panaitescu Tudor 

Andrei, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius-Ovidiu, Popescu Lenuţa, Predescu Matei-Petre, 

Săftoiu Elwis-Claudiu, Waspusch Gabriel. Avem o prezenţă care ne permite continuarea 

şedinţei în condi ţii de legalitate. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte ele şedinţă: Haideţi să 

mergem la votul ordinii de zi. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedin/ei extraordinară " C.L.S.2 din data de 
06.10.2023 şi aprob{lt(/ de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, 

NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 
Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elw is- C laudiu, Anghel Florin, 

Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
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Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena-Marta: 
PENTRU. 

Domnul consi lier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă : Haideţ i să 

vedem, înainte de a trece pe votul proiectelor celor două proiecte, să vedem avizele 

comis iilor ş i avem în ordine Comisia de buget, vă rog avizul dumneavoastră. 

Doamna consi lier local Badea Anda-Simona: Pentru ambele proiecte avizele au 

fost Nefavorabile. 

Domnul consilier loca l Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Nefavorabil 

pentru ambele. Urbanism? 

Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei: Favorabil pentru ambele. 

Domnul consilier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: Juridică? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-C laudiu: Favorabi l. 

Domnul consi lier local Predescu Matei-Petre, preşedinte de şedinţă: La Ecologie? 

Domnul consi lier local Nedelcuţ Radu: Aviz Favorabil, de Ia Ecologie. 

Domnul consi lier local Predescu M atei Petre preşedinte de şedinţă: Mergem mai 

departe cu votul pentru primul punct de pe ordinea de zi. Aşadar, primul punct de pe 

ordine de z i. Vă rog porniţi votul, domnul Constantin ş i doamna Catone. 

Doamna consilier local Catone Magdalena-Marta: Favorabil! 

Domnul consilier local Constantin Miha i: Favorab il ş i la mine. 

Domnul consilier local Predescu Mate i Petre preşedinte de şedinţă: Domnul 

Constantin confirmaţi, da, favorab il? 

Domnul consi lier local Constantin Miha i: Da, da. 

Este prezentat pu11ct11l 111'. 1, proiectul de hotârâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local 
„AMENAJARE PARC MOROENI, Sector 2, Bucureşti "; 

Se supune la vot, p1111ct11I nr. 1, proiectul de Jwttlrâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local „AMENAJARE PARC MOROENI, Sector 2, Bucureşti " şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -
I. 

Consilie rii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, C roitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, D inu Alexandru, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis - Claudiu, Anghel Florin, 

Ca lotă Constantin- Emilian, Constant in Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu 
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Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena-Marta: 

PENTRU. 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Constantin Mihai: 

PENTRU. 

Este prezentat p1111ct11/ nr. 2, proiectul de lwti'trâre privind solicitarea către 

Consiliul General al Municipiului Bucureşti de emitere a unei hotărâri pentru aprobarea 

declanşării procedurii de expropriere pentru imobilul proprietate privată situat pe 

amplasamentul lucrărilor de utilitate publică având ca scop amenajarea de noi spaţii 
verzi publice cu acces nelimitat - „Amenajare Parc Moroeni" - în vederea asigurării 

creşterii calităţii factorilor de mediu şi a stării de sănătate a populaţiei în cadrul unităţii 

administrativ teritoriale a Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre preşedinte de şedinţă: La proiectul 

numărul 2 avem un amendament a l executivu lui pe care l-aţi primit ş i dumneavoastră pe 

mai l, este vorba de anexa la proiect, care a fost înlocuită din anexa cu 5 pagini, cu anexă 

cu 7 pag ini , care conţine şi avizul OCPI-ului. Este amendamentul pe care l-aţi primit pe 

mail cu numărul de înregistrare 4 721 pe data de 06. l 0.2023 . Supun la vot amendamentul 

la proiectul numărul 2. 

Domnul consilier local Calotă Constantin Emilian: Mă auziţ i? 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şed inţă: Vă auzim. 

Domnul consilier local Cal otă Constantin Em ilian: Aş vrea să vă întreb ş i eu, am 

primit acest amendament la ora 10:05, şedinţa este la ora 10:00, cum este posibil aşa 

ceva? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să răspund eu. Este o discuţie preliminară pe care am avut-o cu cei de la PMB, care 

ne-au spus că ar ajuta acest aviz. Avizul a fost obţinut ş i am dori să- l adăugăm, este ceva 

absolut formal. Am dori să-l adăugăm în documentaţia pe care o trimitem către PMB. El 

a fost cerut în regim de urgenţă. Avizul OCPl a fost obţinut ieri seară, dacă nu mă înşel 

sau ceva de genul acesta. Astăzi ar fi trebu it să v in eu ceva mai devreme să-l semnez. Am 

avut însă o s ituaţie la Şcoa la 5 1, am fost prezent acolo şi am ajuns puţin timp înainte de 

şedinţă să- l semnez. Dar este ceva forma l, ceva care se şt ia că se obţine, deci nu modifică 

proiectul, ci doar este parte d in documentaţi a care trebuie trimisă către PMB ş i care era 

foarte clar că va fi obţinut. 
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Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă: Domnule 

Calotă, dacă v-aţi lămurit v-aş ruga să vă exprimaţi votul. 

Domnul consilier local Calotă Constantin E milian: Aş atrage atenţia totuş i că în 

Comisia Tehnică aceste avize au fost propuse ca fiind favorabile, adică existau deja 

aceste avize, adică nu înţeleg totuş i . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Existau, dar amendamentul trebuia făcut de către executiv pentru acest lucru. La 

momentul convocării şedinţei ştiam că se va obţine acest aviz, avusesem discuţii 

anterioare, s -a ş i obţinut de altfe l, dar s-a obţinut avizul ieri, dacă nu mă înşel, ieri seară ş i 

a trebuit adăugat în documentaţie ca amendament al Executivulu i. Din păcate, eu astăz i 

am ajuns mai târz iu la primărie fiind cu situaţia aceasta ş i din acest motiv din punct de 

vedere forma l, pentru a fi pus pe ordinea de z i avea nevoie de semnătura mea, a 

Executivului pentru a fi ca amendament prezentat, dar avizul a existat ş i se ştia că se 

obtine si s-a obtinut ieri. , , , 

Domnul consilier local Predescu Mate i Petre, preşedinte de şedinţă : Mulţumesc 

domnule Primar! Doamna Popescu, vă rog ! Domnul Calotă, între timp poate vă şi 

exprimaţi votul. Doamna Popescu aveţi o observaţ ie? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, vreau să-l întreb pe domnul Primar la 

proiectul 2, dacă are cunoştinţă de vreo speţă de acest gen cu exproprierea ş i dacă a fost 

finalizată până la capăt. A doua întrebare: De ce mergem pe expropriere ş i nu mergem pe 

o achiziţie directă? Eu ştiu că acest teren a fost scos la vânzare cu aceeaş i sumă, ce este 

drept, dar de ce mergem pe expropriere, e mai uşor? Dacă p oate să-mi explice domnul 

Primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Acest teren, valoarea pe care o avem, inclus iv în evaluarea AN EVAR ne duce în acea 

zonă. Este o variantă mai rapidă în acest moment exproprierea, nic i nu s-ar putea obţine 

un preţ mult mai bun, pentru că terenul este unul care dacă nu mă înşel este grevat de o 

ipotecă, de o va loare similară sau ceva mai mică, dar nu cu mult mai mică faţă de 

valoarea de expropriere. Drept urmare, o astfel de negociere directă nu face decât să 

întârz ie procesul, ajungând la un rezultat similar. 

Domnul consilier local Predescu Mate i Petre , preşedinte de şedi nţă : Dacă nu votaţi 

în l O secunde, voi închide votul. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Vot favorabi l! 

Se supune la vot, A me11da111e11t11l nr.47211 06.10.2023, la p1111ct11/ 11r. 2, proiectul 

de hotlirâre privind solicitarea căire Consiliul General al Municipiului Bucureşti de 

emitere a unei hotărâri pentru aprobarea declanşării procedurii de expropriere pentru 

imobilul proprietate privată situat pe amplasamentul lucrărilor de utilitate publică 

având ca scop am.enajarea de noi spaţii verz i publice cu acces nelil1'zitat - „Amenajare 
Parc Moroeni" - În vederea asigurării creşterii calităfiifactorilor de mediu şi a stării de 
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sănătate a populaţiei în cadrul unităţii administrativ teritoriale a Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -24, NU -0, ABŢ- 2, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croi toru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin 

Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Dinu Alexandru, Săftoiu E lwis- Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Calotă Constantin

Emilian: PENTRU 

Se supune la vot, cu A111e11da111e11t p1111ct11/ nr. 2, proiectul de ltotărftre privind 

solicitarea către Consiliul General al Municipiului Bucureşti de emitere a unei hotărâri 

pentru aprobarea declanşării procedurii de expropriere pentru imobilul proprietate 

privată situat pe amplasamentul lucrărilor de utilitate publică având ca scop 

mnenajarea de noi spafii verzi publice cu acces nelimitat- „Amenajare Parc Moroeni" -

în vederea asigurării creşterii calităţii factorilor de mediu şi a stării de sănătate a 

populaţiei în cadrul unităţii administrativ teritoriale a Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU 

-0, ABŢ - 2, NU VOTEAZĂ - O. 
Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Sil viu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, P ellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin 

Mihai , Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, [ordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Dinu A lexandru, Săftoiu Elwis- C laudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena-Marta : 

PENTRU 
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Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Chirilă Alexandra Elena: 
PENTRU. 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Calotă Constantin
Emilian: P ENTR V. 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre preşedinte de şedinţă: Stimaţ i colegi, 

vă mulţumesc ! Declar şedinţa închisă, să aveţi o zi frumoasă ! La revedere! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedin/ă 
Predescu Matei-Petre declară şedinţa închisă, la orele 1O:12 drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal. 
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